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20 februar 2025 

 26 deltagende medlemmer 

• Valg af dirigent. 
a. Kjeld Kleffel blev valgt som dirigent. 
b. Der blev konstateret at Indkaldensen er lovligt indkaldt. 

• Formandens beretning 
Årene ligner hinanden, det samme med formandens beretning, og det skyldes især at vi har fået skabt os et 
velfungerende årshjul, og hvor der er stor opbakning til de aktiviteter vi har, men må også erkende at nye 
tiltag har svært ved at bide sig fast, så med andre ord vi har fundet et tilpas niveau i klubben. 

Medlemstallet er d.d. på 64 medlemmer, meget fint 

2024 blev året hvor vi havde følgende på programmet. 

• Træningsweekend i Vejen, hvor ca. 16 af klubbens medlemmer deltog og havde (igen) en rigtig god 
træningsweekend. Der blev svømmet, cyklet og løbet, og med fokus på det sociale. En større 
gruppe valgte så at tage til Rødekro og deltage i DM Duathlon 

• Året klubtur gik igen til Jels, og vi havde 14 deltagere fra STK. 

• Ironman deltagelse var der, men med betydeligt færre fra STK end andre år. 

• Vi havde enkelte STK’ere med til IM, men slet ikke i samme omfang som tidligere. Og så var der 
selvfølgelig deltagelse i mange andre mindre stævner. 

• Som noget helt nyt fik vi Cross Fit træning på IHS på programmet, hver mandag fra 18 til 19, og 
endelig er vi lykkes med nyt tiltag og stor opbakning. Det er rigtig godt. Kæmpe ros til Trine og 
Simone for at stå for vanvittig hård træning – der er garanti for ømme stænger hver tirsdag :-) 

• Vi fortsatte med Bo Hansen tilknyttet som træner, og alle siger at virkelig får presset alt og alle med 
nye ting, - dejligt ���� 

• November bød på julefrokost, og vi var 22 STK’ere til hyggeligt samvær på NUS, efterfølgende i 
byen og fuld skrue. 

• ALSSUNDMAN blev gennemført på bedste vis og denne gang med både tri og duathlon. Trods det 
var første gang lykkedes det os at lave et flot stævne igen og med enkelte forbedringsområder, 
men det skal der være. ALSSUNDMAN er jo vores store indtægtskilde, og vi har formået hver år at 
skabe et flot økonomisk resultat, der betyder at vi kan opretholde et rigtig højt service niveau til 
alle medlemmer, i form af tilskud til stort set alle aktiviteter (tøj, arrangementer, klubtur osv.) 

• Kigger vi ind i 2025 så er der allerede en del programsat 

o Træningsweekend i Vejen 

o Klubtur til Jels 

o ALSSUNDMAN 2025 (Første søndag i September 2025) 

o Udlandstur 2026 
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ALSSUNDMAN 2025 

• Opfordre til at få alle i klubben til at give en hånd med 

Vi vil også lave differentieret økonomisk støtte fra klubbens side til dem der hjælper til ved ALSSUNDMAN – 
før, under og efter ALSSUNDMAN 

• Til sidst et stort tak til den øvrige bestyrelse for samarbejdet året igennem. 

• Inden jeg slutter min beretning, så vil jeg sige tak for 15 år i STK bestyrelsen, ja faktisk 5 år mere 
tilbage før 2000, så ca 20 år og de seneste 11 år som formand. Det har været en kæmpe fornøjelse 
at være med til at løfte klubben og sætte ALSSUNDMAN i søen samt styrke klubbens økonomi og 
nu forlade formandsposten med en klub med mere end 70 medlemmer. Alt godt fremover til STK90 
og jeg er helt sikker på at den nye bestyrelse vil fortsætte i samme spor, de/vi har gjort det godt for 
STK90. 

• Det var alt hvad formanden havde at berette ���� 

Formandens beretning blev godkendt. 

• Kasserens beretning 
Simone gennemgik klubbens regnskab for 2025. 

Se bilag med godkendt regnskab. 

Regnskab blev godkendt. 

Budget 2026 blev også gennemgået, se bilag. 

Kontingent uændret   

Regnskab og budget blev godkendt 

• Valg af bestyrelses medlemmer 
Kim Lorensen blev valgt som nyt bestyrelsesmedlem 

• Eventuelt. 
Per Ballegaard holdt en tale for den afgående formand Peter Eberle. 

Hermed er den formelle del af generalforsamlingen afsluttet. 

Referant: Peer Hinrichsen 

 

 

 


